
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 11. april 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 357
Det fremgår af debatindlægget »S-ordfører om prisloftet: Vi skal undgå de tossede ek-
sempler, der fylder i debatten«, www.altinget.dk, den 21. februar 2024, at prisloftet på 
overskudsvarme i sin tid blev indført for at beskytte danskerne mod høje varmepriser, 
men at »tiden [er] inde til at se på en løsning, hvor vi gør det lettere at udnytte det 
store potentiale der er i den overskudsvarme, vores industri producerer.« Deler ministe-
ren ordførerens betragtning i artiklen om, at forbrugerne må acceptere at betale højere 
varmepriser for deres fjernvarme, så industrien til gengæld kan komme af med deres 
produktion af overskudsvarme?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lise Bech (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lise.Bech@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Horn Langhoff
formand
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